



سيف وى للخدمات الهندسية ش.م.م SAFEWAY ENGINEERING SERVICES LLC

سياسة الجودة / QUALITY POLICY

Safeway Engineering Services LLC's vision is to be recognized for quality in design, manufacture, repair, remanufacture of onshore and offshore equipment including wellhead equipment for Oil, Gas and Petrochemical Industries.

تتمثل رؤية سيف وى للخدمات الهندسية ش. م. م في التعرف على الجودة في تصميم وتصنيع وإصلاح وإعادة تصنيع المعدات البرية والبحرية بما يخص معدات رؤوس الآبار لصناعة النفط والغاز والبتروكيماويات.

This will be achieved through:

سيتم تحقيق ذلك كله من خلال:

- Understanding and meeting of all customer, and applicable Legal and Regulatory requirements.
- Providing a framework in developing quality objectives.
- Ensuring all Employees are aware of, and understand the need to achieve Quality and Customer Satisfaction.
- Consideration of the context of the organization and its strategic direction, and the Needs and expectations of Interested Parties.
- Continual enhancement of customer satisfaction.
- Establishing, applying, maintaining and continually improving the effectiveness of Quality Management System, including the Quality of products and services supplied.

- فهم وتلبية حاجة جميع العملاء ، وتطبيق المتطلبات القانونية والتنظيمية.
- توفير إطار عمل في تصوير أهداف الجودة لدينا
- التأكد من أن جميع الموظفين على علم وفهم الحاجة إلى تحقيق الجودة و إرضاء العملاء.
- النظر و أخذ الاعتبار في سياق و رؤية المنظمة وتوجهها الاستراتيجي ، واحتياجات وتوقعات الأطراف المعنية المهمة ذات الصلة.
- التحسين و التطوير المستمر لإرضاء العملاء
- إنشاء وتطبيق وصيانة وتحسين الفعالية و الجودة ، بما في ذلك جودة المنتجات والخدمات المقدمة عبر الشركة.

Our Quality Policy will be reviewed, communicated, understood, implemented, and maintained at all relevant functions and levels within the organization and be available to relevant interested parties as appropriate.

ستتم مراجعة سياسة الجودة الخاصة بنا والتواصل وإبلاغها وفهمها وتنفيذها وصيانتها على جميع الوظائف والمستويات ذات الصلة داخل المؤسسة (جميع الموظفين و الأشخاص للأطراف المعنية ذات الصلة بالشركة) و إتاحتها ، حسب الاقتضاء و الخصائص.

Abdullah H. Al Kalbani
General Manager
Updated: 12.May.2021

المدير العام: عبدالله الكلباني
تاريخ التحديث: 12 مايو 2021

